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مدیرکل زندان های همدان تأکید کرد:
مشکلات خانواده زندانیان 

نیازمند در اولویت قرار گیرد

سپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل زندان های همدان 
در نشســت صمیمی با مدیرکل کمیته امداد استان 
زندانیان  خانــواده  کرد: مشــکلات  تأکید  همدان، 
نیازمند در اولویت قرار گیرد و با طبقه بندی و اصلاح 
فرایندها، نسبت به تدوین برنامه های عملیاتی اقدام 

شود.
به گزارش ســپهرغرب و به نقــل از روابط عمومی اداره 
کل زندان های همدان، در این جلســه پژمان پروین ضمن 
قدردانی از زحمات مدیرکل کمیته امداد و همکاران خدوم 
وی، از مجاهدت و تلاش های صورت گرفته در راستای توجه 
به معیشت خانواده زندانیان گفت و به ارائه گزارشی از روند 
خدمات رسانی در زندان ها و انجمن های حمایت از زندانیان 
در ســطح استان پرداخت و خواســتار همکاری و مساعدت 
کمیته امداد امام خمینی )ره( در رفع مشکلات خانواده های 

زندانیان بی بضاعت شد.
مدیــرکل زندان های همــدان گفت: این جلســه برای 
هم افزایی و همکاری در استفاده از امکانات کمیته امداد در 
اجرای طرح های کمک به زندانیان نیازمند و توانمندسازی، 
پیشگیری و رفع آسیب های اجتماعی خانواده های محروم و 
نیازمند زندانیان با هدف گسترش همکاری های دو دستگاه 
در راســتای ارائه خدمات به این قشــر آسیب پذیر جامعه و 

همچنین کنترل و کاهش آسیب های اجتماعی است.
وی افزود: اقشــار آســیب پذیر جامعه و خانــواده آنان 
ازگروه های هدف ما هستند که نیاز به توجه و کمک جدی 

دستگاه های حمایتی دارند.
پروین ادامه داد: با توجه به وضعیت معیشــتی خانواده 
زندانیــان، حمایت از آنان در کاهش جرم و پیشــگیری از 
بزهــکاری مؤثر خواهد بود و در این خصوص جدیت، تعامل 
و همکاری بیشتر دو دستگاه می تواند کمک شایانی به آنان 

کند.
مدیرکل زندان های همدان تأکید کرد: مشکلات خانواده 
زندانیــان نیازمند در اولویت قرار گیــرد و با طبقه بندی و 
اصلاح فرایندها، نسبت به تدوین برنامه های عملیاتی اقدام 

شود.
وی در ادامــه ماهیت خدمت در هر دو اداره را مددکاری 
عنــوان کرد و گفت: این تفکر و نگــرش را به همکاران القا 
می کنم، چراکه وظیفه ما خدمت و دســتگیری اســت و در 
این مدت کوتاه حضورم در اســتان نیز این دیدگاه را اثبات 

و اجرایی کرده ام.
مدیرکل زندان های همدان موضوعات پیشنهادی خود را 
شــامل نحوه پذیرش خانواده زندانیان در کمیته امداد امام 
خمینی )ره(، تعمیر و بهســازی منازل زندانیان بی بضاعت، 
تشکیل جلسات کارشناســی در سطح هر دو اداره و کمک 

موردی به خانواده زندانیان مطرح کرد.
در ادامه مدیــرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( ضمن 
تقدیر متقابل از مدیرکل زندان های اســتان همدان، اظهار 
کرد: در سال گذشــته خانواده های زیر پوشش زندانی را از 

900 خانواده به یک هزار و 350 خانواده ارتقا داده ایم.
پیمــان ترکمانه افزود: همکاری و تعامل بیشــتر هر دو 
اداره در توسعه خدمات بهینه مؤثر خواهد بود و ما آمادگی 
داریــم از لحاظ امکانات و اعتبارات موجود وظیفه خود را به 

بهترین شکل در قبال خانواده زندانیان انجام دهیم.
گفتنی اســت؛ در این جلســه پس از بحث و تبادل نظر 
مصوباتی به تصویب رســید؛ مقرر شد پذیرش اولیه خانواده 
زندانیان توسط اداره کل زندان های استان با فرایند مربوطه 
صورت گیرد، منزل پنج نفر از زندانیان بازسازی شود، کمک 
مــوردی به خانواده نیازمند زندانــی در اولویت قرار گیرد و 
همچنین در اختصاص سهم کامل انجمن حمایت زندانیان 
استان همدان از زکات فطره، کمیته امداد امام خمینی )ره 

( مساعدت ویژه داشته باشد.

خبــر

استقبال وزیر اقتصاد از طرح های 
مشخص جامعه دانشگاهی برای 

اصلاح نظام بانکی

ســپهرغرب، گروه خبر: وزیر امــور اقتصادی و 
خواستار  بانکی،  نظام  معضلات  رفع  به منظور  دارایی 
ارائــه طرح های عملیاتی، اختصاصــی و گام به گام 

جامعه دانشگاهی در این حوزه مهم شد.
فرهاد دژپسند طی سخنانی در هفتمین نشست کمیته 
اقتصــاد کلان وزارت اقتصاد کــه با حضــور اقتصاددانان 
عضو کمیته، معاونان و مدیــران این وزارتخانه و همچنین 
رئیس، معاون پژوهشــی و جمعی از اساتید دانشگاه علامه 
طباطبایی با موضوع ارائه گزارش خوشــه مشورتی پولی و 
بانکی دانشــگاه مذکور برگزار شــد، اظهار کرد: کاری که 
دانشــگاه ها برای تشــکیل کارگروه های تخصصی به منظور 
رفع مشکلات اقتصادی کشــور انجام داده اند، کاملًا بدیع و 

در خور تقدیر است.
وی با اشــاره به گزارش ارائه شــده از ســوی کارگروه 
تخصصی خوشه مشــورت بانکی دانشگاه علامه طباطبایی، 
گفت: معمولاً طرح های پیشنهادی دانشگاه ها در این زمینه 
به دلیل شکاف موجود بین دانشگاه ها و دستگاه های اجرایی، 
کلی و با چالش هایی در اجرا همراه است؛ اما طرح ارائه شده 
در این جلســه به دلیل سوابق اجرایی برخی دوستان عضو 

کارگروه تا حد قابل توجهی متفاوت و متمایز است.
دژپســند ادامــه داد: می گوییم بانک هــا از حجم بالای 
دارایی های منجمد و شــرکت های مازاد در رنج هســتند، 
امــا چگونه با طرح های پیشــنهادی می توان آن ها را از این 
مشــکل رها کرد؟ آیا یک نســخه واحد را می توان در همه 

بانک ها به اجرا درآورد.
وزیر اقتصاد خطاب به جامعه دانشگاهی کشور تصریح کرد: 
برای حل این معضل و ســایر معضلات نظام بانکی، طرح های 
خودتــان را به طور اختصاصی برای یــک معضل و یک بانک 
مشــخص، با معرفی گام ها و قدم های اجرایی مورد نیاز و نیز 
آثار و دستاوردهای آن به معاونت بانکی وزارت اقتصاد پیشنهاد 

بدهید تا پس از بررسی، به اجرا گذاشته شود.
گفتنی است؛ در این جلســه گزارش کارگروه تخصصی 
مشورتی پولی بانکی دانشگاه علامه طباطبایی شامل معرفی 
معضلات و پیشنهاداتی برای اصلاح نظام بانکی کشور، ارائه 

و در مورد آن بحث و بررسی شد.

کمک 5.7 میلیارد تومانی مردم همدان 
به مناطق سیل زده

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیــرکل کمیته امداد 
 همدان گفت: از اواســط فروردین  ماه تاکنون بیش  از 
پنج میلیارد و 700 میلیــون تومان کمک های نقدی 
و غیر نقدی مردم اســتان  به مناطق سیل زده ارسال 

شده است.
پیمان ترکمانه در مورد جمع آوری و ارســال کمک های 
مردمی استان همدان به مناطق سیل زده اظهار کرد: تاکنون 
672 میلیون تومان در استان همدان برای کمک به مناطق 

سیل زده جمع آوری و ارسال شده است.
وی با اشــاره به اینکه بیش  از پنج میلیارد و 66 میلیون 
تومان نیز کمک غیر نقدی در استان جمع آوری و به مناطق 
سیل زده ارسال شده اســت، افزود: درمجموع بیش  از پنج 
میلیــارد و 700 میلیــون تومان کمک هــای نقدی و غیر 
نقدی برای کمک به هم وطنان ســیل زده در استان همدان 

جمع آوری و به مناطق ارسال شده است.
مدیــرکل کمیتــه امداد اســتان همدان ابــراز کرد: از 
خیرخواهی و کمک های بی دریغ همشهریان در کمک رسانی 

به مردم مناطق سیل زده سپاس گزاریم.
ترکمانــه با بیــان اینکه تمام خانواده های زیر پوشــش 
کمیتــه امداد و واحدهای مســکونی و اثاثیــه آن ها بیمه 
هســتند، افزود: غیر از کمک های دولت، بخشی از خسارت 

مردم را نیز بیمه پرداخت می کند.
وی بــا تأکید بر اینکه اگر با کمک های دولت و پرداخت 
خســارت توســط بیمه باز مشــکلی باقی بماند بخشی از 
کمک های مردمی را به تکمیل واحدهای مسکونی و جبران 
خســارت اثاثیه منزل خانواده ها اختصاص می دهیم، گفت: 
این خدمات در تمام اســتان های آســیب دیده از سیل ارائه 

می شود.

خبــر

خبر
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نماینده مردم استان همدان در مجلس خبرگان رهبری خطاب به اعضای شورای شهر:

خداوند را در تصویب مصوبات در نظر بگیرید
چالش جابه جایی معاونان شهرداری صحن شورا همدان را داغ کرد

ســپهرغرب، گــروه خبــر - طاهره 
نماینده مردم استان همدان  ترابی مهوش: 
در مجلــس خبرگان رهبــری خطاب به 
اعضای شــورای شهر گفت: اگر تقوا را در 
خود پرورش دهیــم آن وقت در تصویب 
مصوبات دســتمان می لرزد چراکه خدا را 
حاضر و ناظر می بینیــم؛ همه باید اعمال 

خود را با دین، منطبق کنیم.
آیت الله ســید مصطفی موســوی اصفهانی 
بابیان اینکه مســئولان بایــد خدمت به مردم 
را در رأس برنامه ها قرار دهند، گفت: ســعادت 

انسان در پیروی از دستورات الهی است.
وی با اشــاره به فلســفه ماه مبارک رمضان 
گفــت: این ماه، ماه نــزول رحمت بر بندگان و 
خودســازی، رشد فضائل اخلاقی و رها شدن از 

قید و بندهای جسمی و مادی است.
مدیر حــوزه علمیه همدان بــا بیان این که 
در این ماه بنــدگان به میهمانی پروردگار خود 
دعوت می شــوند تصریح کرد: یکــی از مزایای 
روزه و روزه داری داشتن تقوی است ماه رمضان 
این ظرفیت را در انســان ایجاد می کند که در 
مقابل هیچ تهدید و هیچ انگیزه غیر الهی تسلیم 

نشود.
وی با تاکید براین که اگر در مسائل سیاسی، 
اجتماعی، خانوادگی و شــخصی در مسیر الهی 
قدم برداریــم حق به حق دار خواهد رســید و 
درعین حال اگر در کشور ما طبق قانون اساسی 
که مطابق احکام دینی و طبق موازین شــرعی 
قدم برداریم مشکلات بسیاری رفع خواهد شد 
خاطر نشــان کرد: الگوپذیری از امیرالمومنین 
علــی )ع( و توجه به نهج البلاغه می تواند دراین 

مسیر راهگشا باشد.
حضرت آیت الله موســوی اصفهانی با اشاره 
به اینکه مــاه مبارک رمضان مــاه نزدیکی به 
خداوند متعال و تقوا است ودراهمیت آن همین 
بس کــه بر هر امام جمعه واجب شــده که در 
دو نوبت خطبه های نماز جمعه مردم را به تقوا 
دعوت کنــد اذعان کرد: تمامی امضاها، تاییدها 
و تصمیمات مدیران و مســئولان، نامه اعمالی 
است که در روز قیامت به آن رسیدگی می شود 
و بنابراین باید در تدوین برنامه ها انطباق آن ها 

با شرع و قانون را مدنظر قرار داد.
مدیر حوزه  علمیه همدان خطاب به اعضای 
شورای شــهر گفت: اگر تقوا را در خود پرورش 
دهیــم آن وقت در تصویب مصوبات دســتمان 
می لرزد چراکه خــدا را حاضر و ناظر می بینیم؛ 

همه باید اعمال خود را با دین، منطبق کنیم.
نماینده مردم همــدان در مجلس خبرگان 
رهبری با تاکید بر اینکه مسئولان باید خدمت 
به مــردم را در رأس برنامه ها قرار دهند، گفت: 
البتــه بایــد از زمینه هــای موجود بــا در نظر 
گرفتــن رعایت موازین شــرعی و قانونی برای 

خدمت رسانی بهتر به مردم استفاده کرد.
رئیس شــورای اسلامی شــهر همدان نیز با 
اشــاره به اینکه خوشبختانه شــورا با توجه به 
قانون و موازین دینی در تصمیم گیری های عمل 
می کند و ســعی دارد رضایت خداوند متعال و 
منافع شــهروندان را در نظر بگیرد تشریح کرد: 
بــا توجه به بیانات تاثیرگذار آیت الله موســوی 
اصفهانی از این تاریخ به بعد در ابتدای جلســه 
بعد از خواندن آیاتــی از کلام آلله مجید معنی 

آیات نیز خوانده خواهد شد.
مدیرعامل ســازمان حمل و نقــل ترافیک 
شــهرداری همدان نیز با اشــاره به دستورکار 
دوم صحن با اشــاره به لزوم تغییر شرح وظایف 
اساســنامه ســازمان حمل و نقــل و ترافیک 
شــهرداری خبر داد و گفت: شــرح وظایف در 
اساســنامه قبلی 17 مورد بود اما درحال حاضر 
بر اساس تغییر اساســنامه شرح وظایف به 23 

مورد افزایش یافته است.
احســان صباغ با اشــاره به اینکه چارچوب 
اصلی اساسنامه این ســازمان بر اساس چارت 
رســمی شهرداری است که با توجه به ماده 54 
تنظیم شده است تشریح کرد: سازمان مدیریت 
حمل و نقل ترافیک شهرداری همدان از شورای 
اسلامی درخواســت دارد که در صورت نیاز در 
مجموعه مدیریت شهری، مصوبات و مجوزهای 
لازم را در راســتای تغییرات شرح وظایف انجام 

دهند تا بتواند از ظرفیت چارت ســازمانی خود 
اســتفاده کند و گرنه بر اساس اساسنامه فعلی 
که برمبنای مــاده 84 پایه گذاری شــده این 

سازمان به اداره تقلیل خواهد یافت.
مدیرعامل ســازمان حمل و نقــل ترافیک 
شــهرداری همدان در پاسخ به ضرورت این کار 
خطاب به نرگس نورالله زاده رئیس کمیســیون 
معماری و شهرســازی شــورای اسلامی شهر 
همدان توضیح داد: این ســازمان طی سال های 
اخیر توانسته است خوشبختانه با همت و یاری 
شورای شهر و شــهرداری اقدامات خوبی انجام 
دهد که از جمله آن ها می توان به افزایش تعداد 
پل های عابر پیاده از 6 به 21 پل در ســال 95 
و نیز کاهش 25 درصدی تصادفات اشاره کرد.

سید مســعود عســگریان رئیس کمیسیون 
نظارت،بازرســی و امور اداری هم زمان با حضور 
شهردار در جلســه بحث از جابه جایی معاونت 
شهرســازی شــهرداری را مطرح کرد و گفت: 
گرچه شــما در انتخــاب و جابه جایی مدیران 
مبســوط الید هســتید اما آقای یوسفی نوید از 
مقبولیت مردمی نسبی و در عین حال عملکرد 
نسبتا خوبی در حوزه کاری خود برخورداراست 
اما شــنیده های حاکی از آن اســت که شما به 
دنبال جابــه جای وی با آقای فتحیان نســب 
مدیریت شــهرداری منطقه یک هســتید این 
درحالی اســت که آقای فتحیان نســب علیرغم 
قابلیت های فراوان تخصصی درحوزه شهرسازی 

ندارد و رشته تحصیلی او عمران است.
عسگریان با تاکید براینکه درحال حاضر هیچ 
یک از نیروهای درون سازمانی و برون سازمانی 
با این جابه جایی موافق نیست و همگی نگرانند 
زیرا آقــای فتحیان علیرغم اینکه به عنوان یک 
مدیر فعال درحوزه کاری خود مطرح اســت به 
نظر می رســد نمی تواند درایــن معاونت خوب 
عمل کند گقت: از آنجایی که آقای فتحیان نسب 
رشــته و تخصص تحصیلی مرتبط با شهرسازی 
ندارد به لحاظ کاری با بن بســت مواجه خواهد 

شد.
شــهردار همدان در واکنش به این موضوع 
با اشــاره به این کــه آقای یوســفی نوید پنج 
ســال اســت که به عنوان معاونت شهرسازی و 
معماری در شــهرداری مشــغول به کار است و 
امروز ما به این نتیجه رسیدم که از قابلیت های 
وی به عنوان شــهرداری منطقه چهار استفاده 
کنیم تصریح کرد: به نظر بنده ســابقه 10ساله 
فتحیان نسب در منطقه یک تجربه خوبی است.

شــهرداری همــدان در ادامــه درخصوص 
صحبــت دیگر اعضــا درباره ملاک هــای این 
جابه جایی گفت: متاســفانه آقای یوسفی نوید 
مدیر پیگیری نیســت به طوریکــه برای هریک 
از کارهایی که شــما از بنــده درحوزه معاونت 
معماری و شهرســازی انتظــار دارید بنده خود 
باید پیگیــری کنم به عنوان مثــال چرا نباید 
مــا دارای طرح شهرســازی برای ســاماندهی 
ورودی های شــهر باشــیم و یا اینکه چرا نباید 
درحوزه جداره سازی ورود کنیم اصلا چه لزومی 
دارد که بنده برای اجــرای هر طرحی اقدام به 

گرفتن مشــاور بکنم مگر ایــن کارها بر عهده 
معاونت شهرسازی نیست.

وی بــا انتقــاد از علمکرد ضعیــف معاونت 
معماری و شهرســازی با اشــاره به اینکه این 
شــهر نیازمند مدیر پیگیری است عنوان کرد: 
اینکه بنده درخصوص اجرای طرحی از معاونت 
شهرســازی به عنوان نماینده ام بخواهم فرآیند 
پیگیــری را برایم توضیح دهد و او در پاســخ 
تنها به مکاتبه با ادارات مربوطه اکتفا کند قانع 

کننده نیست.
وی در واکنش به سخنان یکی از اعضا مبنی 
براینکه ضوابط همچون ضوابط شهرسازی بازار 
و یا مباحث مطرح شده درخصوص جداره سازی 
از ســوی آقای یوســفی نوید پیگیری شــده و 
در واقــع موانع پیشِ رو از عملیاتی شــدن آن 
جلوگیری می کنند پس باید درخصوص چرایی 
عــدم اجرای این وظایف ازاو توضیح خواســت 
عنوان کرد: به نظر بنده مدیر باید آنچنان پیگیر 
باشــد که پاشنه در اداره مرتبط با موضوع را از 

جا در آورد.
شــهردار همدان با اشــاره بــه اینکه آقای 
یوســفی نوید طی ایــن پنج ســال در معاونت 
شهرســازی بوده اما مشکل ما این است که این 
معاونت بیشتر معاونت صدور پروانه است اذعان 
کرد: اینکه عده ای از شــما کــه درحال حاضر 
منتقد جابه جایی هســتید ایــن جابه جایی ها 
در شهرداری خواســته خود شما بوده و اکنون 
می گویید چرا یک جابجایی در شهرداری باعث 

جابجایی در کل شهرداری شده است؟
وی بــا طــرح این مســئله کــه طرح های 
بالادستی شهرسازی شهرداری اکنون کجاست 
خاطرنشان کرد: شهرداری باید برای شهر پلان 
به پلان نقشه اجرایی داشته باشد، در این مورد 
عقب هســتیم و بارها تذکر داده ام اما پاســخ و 

عملکرد مثبتی را شاهد نبودم.
شــهردار همدان با تأکید بــر اینکه معاونت 
شهرســازی در پیگیری ها کوتاهی کرده است 
یادآور شــد: وظیفه معاونت شهرســازی انجام 
طراحی شهری است و ما تاکنون کاری از پیش 

نبرده ایم.
صوفی بــا بیــان این که اگــر حمایت های 
معاون عمرانی اســتاندار و اســتانداری نباشد 
در کمیســیون ماده پنج در حوزه کارشناســی 
مشکل بسیار است اظهار کرد: این مشکلات از 
آنجا نشــأت می گیرد که دراین کمیسیون نگاه 

کارشناسی نیست بلکه پرونده ای است.
شــهردار همدان بــا تأکید بــر اینکه طبق 
مصوبه وزارت کشــور حق نداریم حتی یک نفر 
نیرو خارج از شــهرداری بیاوریم و مجبوریم از 
ظرفیت های داخلی استفاده کنیم تصریح کرد: 
در جابجایی ها سعی شده حداکثر از توانمندان 

داخلی استفاده شود،
وی بــا ابراز تاســف از اینکه در شــهرداری 
همــدان کادرســازی نشــده اســت افــزود: 
فتحیان نسب نیروی جوان و سالمی است و باید 

از این ظرفیت استفاده کنیم.
صوفی در پاســخ به صحبــت اعضا مبنی بر 

عدم استفاده از مشورت شــورا در جابجایی ها، 
تصریح کرد:طــی این پانزده مــاه متوجه این 
شده ام که از طریق مشورت با شورا در مورد یک 
نفر نمی توانم به نتیجه برســم بنابراین تصمیم 

بد، بهتر از تصمیم نگرفتن است.
وی در واکنــش به ایــن موضوع که مردم و 
شــورا از عملکرد شهرداری یک و سه گلایه مند 
هستند گفت: امســال در بحث اجرای پروژه ها 
مجبوریم بر اســاس قانون تمــام پروژه ها وارد 
ســامانه ســتاد شــود بنابراین تا نهایی نشدن 
قرارداد پیمانــکار نمی تواند کار خود را با توافق 
با شــورا و یا هر مســوئل اجرایی دیگری آغاز 
کند لــذا اینکه عنوان شــود دراین مناطق کار 
صورت نپذیرفته به دور از انصاف اســت چراکه 
تمام بودجه شهرداری در سال 97 توسط شورا 
کنترل شد و 80 درصد بودجه کل شهرداری در 
پروژه های عمرانی با توجه به شرایط تورم انجام 
شــد پس اگر می خواهید مدیــر را بزنید تلاش 

همکارانم را زیر سوال نبرید.
شــهردار همدان با تأکید بــر اینکه بودجه 
تعیین شده از شورا در سال 98، مسیر و هدف 
ماســت، خاطرنشان کرد: اجرا را از ما بخواهید، 
از ماه آینده هر هفته مدیران و معاونان را برای 

ارائه گزارش روند اجرایی در شورا بخواهید.
رئیس شورای شهر همدان نیزدر واکنش به 
مباحث مطرح شــده گفت: از روزهای آغازین 
شــروع به کار آقای صوفی به عنوان شــهردار، 
وعده هایــی در خصــوص تغییــرات کلــی در 
معاونت ها و مدیریت ها داده شد که طول کشید 

و موجب بلاتکلیفی  در امور شهر شد.
کامران گــردان با تاکیــد براینکه عملیاتی 
نشــدن این وعده هــا و درعین حــال پرونده 
تخلفــات شــهرداری موجب رکــود کاری در 
شهرداری به ویژه شهرداری منطقه سه را فراهم 
آورد گفت: این امر باعث حرکت دست به عصای 
شهردار منطقه یک هم شد که نارضایتی هایی را 
به دنبال داشــت که موضوع را به شخص آقای 

فتحیان نسب نیز انتقال دادیم.
وی با اشــاره به این کــه امیدواریم تغییرات 
جدیــد موثر و موتور محرکه مدیریت شــهری 
باشد خاطر نشان کرد: شورا تاکنون در انتصابات 
شــهردار هیچ گونه دخالتی نداشته و تنها از سر 
دلسوزی مشاوره هایی ارائه کرده است؛ شهردار 
در انتصابات، بازخورد و نتیجه این جابه جایی ها 

در توسعه شهری را نباید فراموش کند.
وی بــا تاکیــد براینکــه بــرای ســال 98 
نمی توانیــم وضعیت اقتصادی را در پاســخ به 
ضعف های عملکردی بــه مردم ارائه کنیم بیان 
کرد: برنامه ریزی بودجه ای 98 بر اساس تورم و 

مسائل اقتصادی بوده است.
ابتدای  گفتنی اســت شــهردار همدان در 
سخنانش از بازگشــایی 21 معبر طی روزهای 
اخیر توسط شــهرداری خبرداد و گفت: امروز 
نیز ســه معبر در شــهرک ولیعصر، یک معبر 
درخیابان ســتاره و یک معبر نیز در اسلامشهر 
بازگشــایی شــدند البته 15 معبر دیگر نیز در 
کوی خضر طی چند روز گذشته بازگشایی شد.


